



CLUB DE SPORTS DJ INC. Bureau Chef

525 Rue Dominion, Suite 201 Montréal, QC H3J 2B4

# www.djscmtl.org

Shawn Browne: 514-651-5178 Dexter John: 514-799-8130



Boys and girls. 7 to 16 years old June 25<sup>th</sup> to August 9th



**COLLÈGE BRÉBEUF** 5625 Descelles, Montréal, QC H3T 1W4

Boys and girls 7 to 16 years old

June 25th to August 9th

## À PROPOS DE NOUS

Notre camp à pour but d'aider votre enfant à améliorer ses aptitudes par le jeux.

Nous utilisons le Basketball pour développer leur habileté motrice, leur esprit d'équipe et leur esprit de compétition.

Le camp est dirigé par Shawn Browne qui a plus de 20 ans d'expérience dans le domaine du basketball. Il sera assisté par une équipe d'entraineur de niveau collégial et universitaire.

## ABOUT US

Our camp focuses in enhancing your child's overall enjoyment, participation and development in the game.

Each of our levels help our players build their overall motor skills, team skills, and competitive skills.

The camp is coordinated by **Shawn Browne** who has over 20 years of basketball experience and brings with him a team of College & University coaches.

# CONTACTEZ-NOUS / CONTACT US :

Shawne Browne	514-651-5178	shawn.bbasketball@gmail.com
Dexter John	514-799-8130	dexter.john@idexter.org

WWW.DJSCMTL.ORG/CAMPS

Session 1	>	25/06 - 28/06
Session 2	>	02/07 - 05/07
Session 3	>	08/07 - 12/07
Session 4	>	15/07 - 19/07
Session 5	>	22/07 - 26/07
Session 6	>	29/07 - 02/08
Session 7		05/08 _ 09/08

# HORAIRE DE LA JOURNÉE / DAILY SCHEDULE

7h30 à 9h00am		Service de garde Day Care
9h00 à 9h15am		Mot de bienvenue Camp Welcome
9h15 à 10h15am		Stations
10h15 à 10h30am		Pauses / Break
10h30 à 12h00pm		Stations
12h00 à 1h00pm		Lunch
1h00 à 3h45pm	>	Games
4h00 à 6h00pm		Service de garde Day Care

## INFORMATIONS :

Lieu/Place:	Collège Brébeuf 5625 Decelles Montréal, QC, H3T 1W4
Age:	7 à/to 16 ans Filles et garçons / boys and girls
Quand / When:	24 juin au 9 aout

REGISTRATION FORM	
Family Name:	
Given Name:	
Address:	
City:	
Postal Code	
Sessions: 1 2 3 4 5 6 7	
Date of birth:	
Sex: F M	
Medicare No. :	
Name of Parent:	
Parent E-mail:	
Home Tel. :	
Work Tel. :	
Current School:	
Grade:	
Basketball Skill Level	
Medical Info:	
Allergies :	
Emergency Contact : Name: Tel:	
Parent Signature:	
EEE 150\$ / PED SESSTON (without Davis	

#### EE: 150\$ / PER SESSION (without Daycare 200\$ / PER SESSION (with Daycare)

Frais d'annulation / Cancellation fee : 20%

Le Club De Sports DJ, La camp de basketball SHAWN BROWN l'administration et le personnel, n'est pas responsable de tout dommage, perte ou vol de biens personnels, blessures, à une personne, soit la cause, y compris la négligence, à toute partie résultant directement ou indirectement de la participation de l'enfant au camp d'été. Nous nous réservons le droit d'utiliser toute photo/vidéo prise au cours de ces activités sans aucune compensation ou avis préalable pour des fins promotionnelles.

DJ SPORTS CLUB, SHAWN BROWNE BASKETBALL CAMP, it's administration and staff are not responsible for any claims of loss, damage, or injury to person or property, however caused, including negligence, to any party arising directly or indirectly from the child's participation in the Summer Camp. We reserve the right to use any picture taken during the camp for promotional purposes.

#### SESSIONS